
 

Zápis č. 19 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 27. 5. 2021 
(on – line)  

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, J. Kupka, V. Bohdaský, I. Hrdličková 

Omluveni: -  

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Plnění úkolů z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Rozpočet ČJF 2021 

4) OM disciplín 

5) Oblastní konference 2021 

6) Různé 

 

1. Plnění úkolů z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 
 

2.  Došlá pošta 

- p. Löbl –  schválení specializovaných rozhodčích  

- p. Strejček-  informace pro pořadatele závodů – pravidla vzhledem i pandemii 

- p. Richterová – informace k pravidlům zapůjčení LED světelné tabule na závody, 

školení pro obsluhu časomíry 

- p. Dušková – otázky k ZZVJ – jejich úprava  

- p. Blažek – distanční doškolování rozhodčích  

- p. Krulich – otevřený dopis Radě ČJF 

 

 

3. Rozpočet ČJF 

Pan Pejos informoval OV o návrhu rozpočtu ČJF pro rok 2021.  

OV pověřil p. Pejose sepsáním nesouhlasného stanoviska vyplácet finanční prostředky 

na SCM z prostředků oblasti, aniž to bylo s oblastí projednáno.  

Vzhledem k částkám určeným na MČR a jiným výdajům OV KHO nebude s takto 

koncipovaným rozpočtem souhlasit.  

                       

4. OM disciplín 

OV KHO projednal OM v disciplíně drezura. Pověřuje pořádáním JK Jeřice, 

obtížnost: 

děti – Z1 

junioři: DU-A 

senioři: DD 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehraecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehraecka@cjf.cz


 

5. Oblastní konference 2021 

OV KHO svolá oblastní konferenci Královéhradecké oblasti. Konference bude 

volební. Termín bude upřesněn podle termínu celostátní konference. Ta bude dle 

předpokladů v říjnu, předběžný termín konference je první polovina září.  

 

6. Různé 

- OV KHO projednal otevřený dopis p. Krulicha (Soustředění SCM je nutné změnit, 

nelze z 6 milionů určených na SCM, investovat 4,7 milionu organizátorovi (nocleh pro 

děti, nájem areálu…) ). OV KHO navrhuje pořádat soustředění maximálně dvoudenní, 

dětem dát tréninkový plán i na práci domů, vše projednat s trenérem doma, který by 

soustředění navštívil spolu se svým adeptem. Tréninkových dnů by mělo být více, ale 

vždy maximálně dvoudenní. Na soustředění by měl být přítomen pedagogický dozor, 

který se o děti postará ve volném čase, na soustředění by měly navazovat kontrolní 

závody, kterých se bude účastnit i trenér SCM.  

- OV KHO navrhuje zařadit do témat celostátní konference schválení nových stanov, 

které vypracoval JUDr. Poupě.  

- OV KHO žádá VV o pověření Královéhradecké oblasti vypsáním kurzu pro nové 

rozhodčí v disciplíně skoky a drezura. 

 

 

 

 

 

 

 

Svoboda nad Úpou, 10. 6. 2021 

 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 


